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Vragen van het lid Paternotte (D66) aan de Minister van Economische Zaken 
over het bericht dat «Nederland minder nieuwe glasvezelverbindingen krijgt» 
(ingezonden 15 mei 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met bericht «Nederland krijgt minder nieuwe glasvezelverbin-
dingen»?1 

Vraag 2
Wat is volgens u de reden dat er de afgelopen jaren minder glasvezel is 
gelegd in Nederland? 

Vraag 3
In hoeverre is de afname in de aanleg van glasvezel het gevolg van een 
marktsituatie met slechts twee grote spelers? 

Vraag 4
Kunt u een actueel overzicht geven van de behoefte aan snellere internetver-
bindingen bij burgers, bedrijven, scholen, zorginstellingen en andere 
organisaties? Hoeveel procent van de betreffende groepen heeft behoefte aan 
een snellere internetverbinding? 

Vraag 5
In hoeverre kan met nieuwe technologieën, zoals DOCSIS3.1 of bonded 
Vplus, worden voldaan aan die behoefte?

1 http://nos.nl/artikel/2171385-nederland-krijgt-minder-nieuwe-glasvezelverbindingen.html
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